
 

     

Αθήνα, 31 Αυγούστου 2020 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: την Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού (Υπόψιν Υφυπουργού Πολιτισμού και 

Αθλητισμού) 

 

Θέμα: «Κατάργηση Football League & ενοποίηση επαγγελματικών κατηγοριών» 

 

Οι ομάδες του ποδοσφαιρικού συνεταιρισμού super league 2 και football league έχουν, μέσω του 

συλλογικού αυτού οργάνου, εκφρασθεί για να γίνει η αλλαγή με την κατάργηση της football league 

και την ενοποίηση των δυο επαγγελματικών κατηγοριών σε μία ενοποιημένη Β’ Εθνική δύο 

ομίλων, Βορρά και Νότου. 

Με την ενοποίηση αυτή μειώνονται στο έπακρο τα έξοδα των ομάδων αφού θα σχηματισθούν με 

γεωγραφικά κριτήρια, θα τεθούν όροι για απασχόληση μεγαλύτερου αριθμού Ελλήνων 

επαγγελματιών ποδοσφαιριστών, θα μπούνε, όπως προτείνεται, κανόνες για την κάλυψη εξόδων 

των ομάδων από τηλεοπτικά συμβόλαια, αλλά και από φορολόγηση των στοιχηματικών εταιρειών 

που λειτουργούν ανεξέλεγκτα έτσι ώστε να μην επιβαρύνεται η ΕΡΤ-όπως ως τώρα γινόταν. 

Παράλληλα θα γίνει ένα πρωτάθλημα ανταγωνιστικό και όχι όπως το προηγούμενο, στο οποίο 

ήταν εκ των προτέρων καθορισμένες οι ομάδες που δεν θα κατάφερναν να παραμείνουν σε 

κατηγορία που αγωνίζονταν, ελλείψει εσόδων. 

 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται η κα Υπουργός: 

1. Πότε έχει σκοπό να δώσει λύση στο πρόβλημα, αφού είναι ήδη τέλος Αυγούστου και οι 

ομάδες δεν έχουν καθορίσει με ποιους ποδοσφαιριστές θα αγωνίζονται; 

2. Γιατί δεν ακολουθεί την απόφαση της Ελληνικής Ποδοσφαιρικής Ομοσπονδίας (ΕΠΟ) που 

ζητά την κατάργηση της Football League και την ενοποίηση των δυο κατηγοριών σε μια Β’ 

Εθνική δυο ομίλων, προσπαθώντας επί δίμηνο να μεταθέτει ευθύνες και να επιζητά 

γνώμες με τον απίστευτο αριθμό των 3/4 των ομάδων (που πάντως και με την αυξημένη 

αυτή πλειοψηφία οι ομάδες έχουν συμφωνήσει); 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

990

Ημερομ. Κατάθεσης:

30/8/2020

Ώρα κατάθεσης:

20:46'




